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Abstract (en)
The transfer press or similar forming machine is provided with a transfer device with holding means for grasping and transferring sheet-metal parts.
During the transfer movement of the sheet-metal parts from processing stage to processing stage, the sheet-metal parts are deposited temporarily on
an intermediate support. According to the invention, the intermediate support travels part 17 of the way so that the movement (13, 14) of the holding
means is smaller than half the distance between the processing stages. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Transferpresse o.dgl. Umformmaschine ist mit einer Umsetzeinrichtung mit Haltemitteln zum Erfassen und Transport von Blechteilen
versehen. In der Umsetzbewegung der Blechteile von Bearbeitungsstufe zu Bearbeitungsstufe werden die Blechteile zwischenzeitlich auf einer
Zwischenablage abgelegt. Nach der Erfindung übernimmt die Zwischenablage einen Teilweg 17, so daß die Bewegung (13, 14) der Haltemittel
geringer ist als der halbe Abstand zwischen den Bearbeitungsstufen. <IMAGE>
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